
Delavci morajo biti
obveščeni

Obfinski svet ZS Ljubljana Vič-Rudnik je v torek 3.
julija 1984 sklical predsednike delavskih svetov v OZD z
območja obfine Ljubljana Vič-Rudnik na posvet o po-
sledicah ukrepov tekoče gospodarske politike. Predsed-
nik občinskega sveta, Jože Sketa, je predsednike delav-
skih svetov seznanil s posledicami izvajanja tako imeno-
vanega paketa ukrepov, ki jih je na predlog ZIS sprejela
skupščina SFRJ.

Opozoril jih je na posledice, ki lahko nastanejo z
izvajanjem sprememb zakona o sistemu cen in družbeni
kontroli cen, o sanaciji in prenehanju OZD, o začasni
prepovedi razpolaganja z delom družbenih sredstev za
izplačevanje osebnih dohodkov v letu 1984 in drugih
zakonov in dogovorov. Ti zakoni predvidevajo omejeva-
nje izplačevanja sredstev za OD, v kolikor v OZD ne
bodo pravočasno pokrili izgube, če bodo nelikvidni ali če
bodo kršili dogovorjeno politiko cen. Seznanil jih je z
nalogami in aktivnostmi sindikatov, da do takih situacij
ne bi prišlo.

Menil je, da bi morali biti delavci seznanjeni s temi
ukrepi, ker bi tako lahko vsebinsko in odgovorno odloča-
li na samoupravnih organih, o predlogih za povišanje cen
svojim izdelkom in o dnigih poslovnih usmehtvah. De-
lavce bi morali prav tako sprotno obveščati o likvidnostni
situaciji.

Na koncu je Jože Sketa ugotovil, da mnoge OZO v
naši občini še niso pristopile k samoupravnemu sporazu-
mu o ustanovitvi komunalne skupnosti ljubljanskih ob-
čin, čeprav Ie ta ne prinaša dodatnih finančnih obvezno-
sti. Prisotne je pozval, naj se v svojih OZD ob priliki
sprejemanja poletnega periodičnega obračuna zavzema-
jo za sprejem tega sporazuma, da bi tako lahko nova
samoupravna organiziranost komunalne skupnosti zaži-
vela.
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